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Niels Jensen 
 

 
Skype møde 2. okt. 2006 kl. 20:00 

 

 Dagsorden: 
1. Status på regnskabssystem. 
2. Ny redaktør på Dragesport 

(Flyv). 
3. JCL sagen. 
4. Møde med Jan Nielsen. 
5. Møde med Thomas Bach, DIF 

bestyrelsesmedlem. 
6. Møde med Lise og Anders 

KDA. 
7. Instruktørkursus 2006. 
8. Unions bus status. 
9. Luftrumsudvalget SLV. 
10.  Regnskaber 

udvalg. 
11. Budgetter 2007 
12. DIF budgetmøde. 
 

Referat :  

1 Status på regnskabssystem. JCT  Køber pc i morgen og regner med at 
installere på onsdag. 
 

JCT 

2 
 

Ny redaktør på Dragesport 
(Flyv). 

Kaj Lauritzen har meldt sig. Vores gamle 
redaktør af Dragesport og hans gedebuk har 
fået nyt liv. Kaj vil gerne være redaktør for 
den del af hangglider og paraglider stof der 
skal i Flyv. Vi håber hermed at vi kan sætte 
vores præg på bladet og dermed få et 
interessant og vedkommende månedsblad. 
Kaj har accepteret et vederlag på 8.000,- kr. 
om året, som han i første omgang vil 
investere i nyt PC-udstyr til formålet. 

NJ 

3 JCL sagen. Lasse skal skrive brevet sammen med  
sekretariatet.  I givet fald vil JCT overtage. 
Brevet skal skrives snarest, vi kan ikke være 
bekendt at det trækker ud. 

LB 
alternativt 
JCT 

4 Møde med Jan Nielsen. NJ  prøver stadig at finde en dato. NJ 
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Møde med Thomas Bach, NJ  prøver stadig at finde en dato. NJ 
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Møde med Lise og Anders KDA. NJ  prøver stadig at finde en dato. NJ 
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Instruktørkursus 2006. Hvem vil arrangere instruktørkursus i 
år?........PG-nord,  Vingesus, 
Bestyrelsesmedlemmerne forespørger rund 
omkring. 

MW 
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Unions bus status. Bussen er hentet.  Brugt motor er fundet til 
ca.  2.500 kr. + montering og transport. Der 
blev drøftet den mulighed at Unionen 
afholder hjemtransportudg. Samt 
reparationsudg. Og lader bussen blive 
hjemmehørende på Sjælland, som 
secondær bus. Anskaffer en nyere og mere 
driftsikker bus som primær bus i Jylland. 
Teknik-udv. Er ved at kulegrave 
mulighederne. Hvis de kommer med en 
hurtig indstilling til bestyrelsen, er 
bestyrelsen indstillet på en hurtig 
stillingtagen. 
 

 
Alle 
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Luftrumsudvalget SLV. NJ  orientere om mødets indhold. NJ 
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Regnskaber udvalg. Der blev henstilet til kontaktpersonerne at de 
skulle følge op på respektive udvalgs 
regnskaber, idet en række medlemmer har 
klaget over lanfsommelige udbetalinger af 
tilgodehavender. Vi er opmærksom på at 
Sekretariatet regnskabsmæssigt ikke er 
oppe at køre endnu. Da den gamle PC brød 
sammen, og vi skifter til nyt 
regnskabssystem hos DIF. 
 

 
Alle 
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Budgetter 2007 Meld ud til udvalgene at der skal laves 
budgetter i okt.-nov. Budget rammen er stort 
set det samme som i år. Der må gerne 
udarbejdes utraditionelle og alternetive 
budgetforslag. 
 
Det skalundersøges hvilke muligheder vi har 
for at hent ekstra penge til Lars Bo + en evt. 
hjælper til VM.  Mikkel undersøger . 

 
Alle 
 
 
 
 
MW 
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DIF budgetmøde. NJ deltager samt Anders Madsen. Evt. 
yderligere en fra bestyrelsen. 

NJ 

 
Næste møde på Skype:   Mandag d. 30. okt.  kl. 20:00 


